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Temats: Šveices noteiktās kvotas saistībā ar Polijas, Lietuvas, Latvijas, Igaunijas, Slovēnijas, 
Slovākijas, Čehijas un Ungārijas valstspiederīgajiem piešķirto uzturēšanās atļauju skaitu 

Šveices iestādes 2012. gada 18. aprīlī pieņēma lēmumu noteikt kvotas attiecībā uz astoņu ES 
dalībvalstu pilsoņiem izsniegto „B” kategorijas uzturēšanās atļauju skaitu, norādot uz drošības 
klauzulu, kas ietverta 1999. gada Nolīguma par personu brīvu pārvietošanos 10. pantā, un saistot to ar 
šim nolīgumam pievienotā 2004. gada protokola noteikumiem. 

Vai Komisija uzskata, ka 1999. gada nolīguma 10. pantā minētie pārejas pasākumi vēl aizvien ir 
piemērojami astoņām attiecīgajām valstīm, kā paredzēts šim nolīgumam pievienotajā 2004. gada 
protokolā? Ja ne — vai Komisija uzskata, ka Šveices iestādēm ir tiesības izmantot 2004. gada 
protokolu par juridisko pamatu šāda īpaša pasākuma ieviešanai? 

Turklāt, ņemot vērā to, ka 1999. gada nolīguma 10. panta noteikumi attiecas uz „darbinieku un 
pašnodarbināto personu brīvu pārvietošanos Eiropas Kopienā”, vai Komisija uzskata, ka Šveices 
iestādēm ir tiesības ES 25 dalībvalstu vidū ieviest diferencēšanu pēc nacionālā principa: a) nosakot 
valstīm ierobežojumus, kas varētu būt drošības klauzulas piemērošanas iemesls; un b) saistībā ar 
a) punktā minēto pasākumu, nosakot kvotas attiecībā uz konkrētu valstu valstspiederīgajiem piešķirto 
uzturēšanās atļauju skaitu? Ja ne — ko Komisija plāno darīt, lai Savienība reaģētu uz Šveices iestāžu 
ieviestajiem pasākumiem? 

Ņemot vērā iepriekš minēto informāciju un nepārprotami atšķirīgo 2012. gada 18. aprīļa lēmuma 
interpretāciju, kā to norādīja augstā pārstāve C. Ashton, vai Komisija uzskata, ka pašreizējais 
Nolīgums par personu brīvu pārvietošanos ir pietiekams un efektīvs līdzeklis? 

Šajā sakarībā, atgādinot par Parlamenta 2010. gada 7. septembra rezolūciju par šķēršļiem pilnīgai 
iekšējā tirgus izveidei (P7_TA(2010)0300) un ņemot vērā to pieprasījumu skaitu, kuri ir iesniegti 
saistībā ar vispārējiem jautājumiem par iekšējo tirgu un jo īpaši — par pakalpojumu brīvu apriti, kādu 
progresu Komisija ir panākusi attiecībā uz šiem jautājumiem un kāds ir pašreizējais stāvoklis saistībā 
ar sarunām par turpmākajām Eiropas Savienības un Šveices attiecībām? 
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